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 :על סדר היום

 השבעת מעוז ינון כחבר מועצה. .1

 .שאילתא חבר המועצה שחר איתן .2

 דיון בהצעה לסדר היום של חבר המועצה מנחם ברגב כי המועצה תקבל החלטה .3

 כדלקמן: 

 השימוש הבלתי ראוי"אנו חברי מועצת בנימינה גבעת עדה מגנים בשאט נפש את  

 נאצים" כלפי מי מהתושבים.-בביטויים כגון "יודו 

 התבטאויות מסוג זה אינן ראויות לשימוש במושבותינו ובכלל. חברי המועצה 

 מצפים מנבחרי הציבור לשמש דוגמא אישית חיובית בעניין זה." 

 דיון בהצעה לסדר היום של חבר המועצה מנחם ברגב כי המועצה תוציא הצהרה .4

 וקריאה כדלקמן: 

 "אנו חברי מועצת בנימינה גבעת עדה רואים בתפקידנו בוועדות המועצה חשיבות 

 רבה כביטוי לתפקידנו הציבורי וקוראים לנוכחות יציבה שאיננה רצופה 

 התפטרויות וחזרה מהם מקרב נבחרי הציבור המשמשים בוועדות מתוקף 

 תפקידם כחברי מועצה." 

 ל חברת המועצה אביטל תבור:דיון בהצעה לסדר היום ש .5

 : 4.5קבלת המלצות וועדת בנימינה מיום  

 מיפוי פינות פרחי הבר, המועצה צריכה לקחת אחריות על פינות ללא -המלצה 
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 טיפול. בדיקת נושא הגינון בר קיימא והצגת תוכנית עבודה. 

 (לאחר הסיור והמיפוי)גנים בבנימינה  4הוועדה ממליצה לבחור  -המלצה 

 ולשדרג אותם באופן שייתן מענה הולם לתושבי בנימינה. 2021בשנת  

 גנים 4לאחר שהמטה המקצועי יציג את המיפוי והעלות ל  -מקור תקציבי 

כאשר המקור התקציבי הוא קרן שצ"פים והיטלי . ניתן יהיה להוסיף לתב"ר הקיים 

 .השבחה 

 . 03-2021, לא מן המניין  03-2021אישור פרוטוקולים: מן המניין  .6

 . 01/2021הצגת דו"ח כספי רבעון  .7

 עדכון הרכב ועדות המועצה: חינוך והגנת הסביבה. .8

 . 18.4.21,  22.11.20 -אישור המלצות פרוטוקולים ועדת שמות ושימור מיום ה .9

 . 13.6.2021 -אישור פרוטוקול ועדת תמיכות מיום ה .10

 עצה.על שולחן המו 6.6.21הנחת פרוטוקול ועדת הנחות נזקק מיום  .11

 

 

 

 

 בברכה,       

 איתי ויסברג       

 ראש המועצה       
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 ריכוז החלטות מליאת המועצה:

נאצים" -בביטויים כגון "יודו בשאט נפש את השימוש הבלתי ראוי המגנ מליאת המועצה .1

התבטאויות מסוג זה אינן ראויות לשימוש במושבותינו ובכלל. חברי  כלפי מי מהתושבים.

 מצפים מנבחרי הציבור לשמש דוגמא אישית חיובית בעניין זה. המועצה

רבה כביטוי לתפקידנו הציבורי  מליאת המועצה רואה בתפקידה בוועדות המועצה חשיבות .2

התפטרויות וחזרה מהם מקרב נבחרי הציבור  וקוראים לנוכחות יציבה שאיננה רצופה

 תפקידם כחברי מועצה. המשמשים בוועדות מתוקף

 .03-2021, לא מן המניין 03-2021מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקולים מן המניין  .3

  .01/2021דו"ח הכספי לרבעון ב  דנהמליאת המועצה  .4

 שינוי בהרכב ועדות המועצה: חינוך והגנת הסביבה.המליאת המועצה מאשרת את  .5

 .22/11/20המליאת המועצה מאשרת את המלצות פרוטוקול ועדת שמות ושימור מיום  .6

מלבד  18/4/21מליאת המועצה מאשרת את המלצות פרוטוקול ועדת שמות ושימור מיום ה .7

 כר ברחוב השיש/ציפורן.יבעניין שם לכ 4החלטה מס' 

, מלבד נושא עמותות 13.6.21מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקול ועדת תמיכות מיום ה .8

 הספורט.
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 דיון והחלטות:

 מעוז ינון כחבר מועצה.השבעת  .1

 הגיע הרגע להשביע אותו.ו פותחים את הישיבה מן המניין, יש לנו חבר מועצה חדש איתי ויסברג:

 אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. מעוז ינון:

 ברכות מעוז. איתי ויסברג:

 

 .שאילתא חבר המועצה שחר איתן .2

מקריא בשמו את  שחר לא יכל להגיע אך ביקש שנעלה את השאילתא גם בהעדרו. ויסברג:איתי 

 השאילתא:

נודע לנו מתושבים כי מקודמת תוכנית פינוי בינוי ברחוב הרקפת, והיזם יצר 

 .קשר וחילק פלאיירים לתושבות ולתושבים

 :שאלות בנושא

 ?. האם הנהלת המועצה מכירה ותומכת בתוכנית1

 ?יחידות דיור מתוכננות להתווסףכמה  .2

. איך מתוכנן להתמודד עם הצורך הגדל בתשתיות מבחינת תחבורה 3

ציבורית, עומס תחבורתי בכלל )מדובר ברחוב ללא מוצא(, מוסדות חינוך 

 .'וכד

איך הנהלת המועצה מתכוונת להתנהל בשקיפות אל מול חברי המועצה,  .4

 ?התפתחויותוהתושבים שיושפעו מהתוכנית, ולעדכן ב

 מענה לשאילתא: איתי ויסברג:

למהנדסת המועצה הגיע יזם אחד לפני למעלה משנה והציג לה תכנית רעיונית 

להתחדשות עירונית ברחוב הרקפת. מהנדסת המועצה דחתה את התכנית שנראתה 

 לה לא מתאימה ולא מוכנה לדיון.

אינה תומכת הנהלת המועצה אינה מכירה את התכנית הרעיונית ולפיכך גם   .1

 .בה

 .יחידות דיור 120התכנית הרעיונית מציינת תוספת של  .2

לא הוצג תכנון כיצד להתמודד עם אף אחד מהסעיפים שצוינו בשאילתא כגון  .3

 תחבורה או מבני ציבור. 

הנהלת המועצה מתכוונת להתנהל בדיוק כפי שהתנהלה בתכניות מהותיות  .4

ן הנהלת המועצה, שיתוף עדכו –בישוב כמו התחדשות עירונית בגבעת חן 

ציבור בשלבי התכנון, שיתוף התושבים ונציגיהם בחלופות והעמדת התכנית 

 בתהליך התכנון להערות הציבור.

לשם ההבהרה לא מקודמת כרגע על ידי המועצה כל תכנית במתחם רחוב הרקפת 

 בבנימינה.
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 .דיון בהצעה לסדר היום של חבר המועצה מנחם ברגב .3

 חברי מועצת בנימינה גבעת עדה מגנים בשאט נפש את השימוש הבלתי ראויאנו  מנחם ברגב:

 נאצים" כלפי מי מהתושבים.-בביטויים כגון "יודו

 התבטאויות מסוג זה אינן ראויות לשימוש במושבותינו ובכלל. חברי המועצה

 מצפים מנבחרי הציבור לשמש דוגמא אישית חיובית בעניין זה."

 .את ההצעה ולחן האם לעלות לדיוןכרגע על הש איתי ויסברג:

דיון תמיד טוב, תמיד פורה, תמיד טוב. לא מסכים על המילה, אבל להביא את זה  שלומי סלמה:

 להצבעה סתם בזבוז זמן של החברים, מיותר לחלוטין.

 יש מקום להעלות להצבעה לדיון. מה זה אלימות ומה חברי המועצה מגנים. אביטל תבור:

 אמירות שלא ראויות להיאמר גם בשעת כעס, מגנה את האמירה. יש אלינור בראל:

 השאלה האם לעלות את זה לדיון? איתי ויסברג:

 הצבעה: 

 9בעד: 

 )קרן מאיר( 1נגד: 

 )מעוז ינון, אפרת מזרחי( 2נמנע: 

 הדיון בהצעה מתחיל

הדיון פה לא השימוש בביטוי יודונאצים להערכתי לא יכול להיות בבית סיפרנו.  מנחם ברגב:

שהוא לא יכול יודונאצים במטבע הלשון  אך ורק בשימוש קשור לאלימות, קשור

להיות בבית ספרנו, לא מעלה על דעתי שמישהו מחברי המועצה יתמוך בשימוש 

 האלה.בביטויים 

למעוז אמרתי והשימוש בביטוי פוגע גם בי כנכדה לניצולי שואה, מרשה לעצמי,  אביטל תבור:

מפה ולגנות חבר מועצה על שימוש בשפה כזו או אחרת, לא עשינו את ישיר.  ןבאופ

לגשת זה עד עכשיו ולא עשינו את זה ברמה היותר רחבה של בכלל לגנות אלימות. 

 אלימות. להשתמש באלימות בכדי לגנות אפילו בעיני למקרה מאוד ספציפי, 

 אין פה שום גינוי של חבר מועצה. מנחם ברגב:

  בסוף אנחנו כולנו יודעים במי מדובר. ור:אביטל תב

 יצא מכל פרופורציה.מגנים את האמירות, לא מגנים אותו.  אהרון שיאחי:

 אני מגנה אלימות בכל צורה שהיא. אביטל תבור:

 יהודים עשו לינץ' בערבים. זה לצאת מפרופורציה?מה יצא מפרופורציה?  מעוז ינון:

המועצה מגנה שימוש במושג הזה, מה  שימוש במושג בלי שמות.זה לא הנושא. אלא  שלום טרם:

 לא ברור?

מתי המועצה גינתה אלימות? הצעה צריכה להיות רחבה יותר על כל מה שזה  אביטל תבור:

חיובית  משתמע. חברי המועצה צריכים לתפוס את התפקיד שלהם כדוגמא אישית

 כל חברי המועצה מתנגדים לאלימות בכל צורה שהיא. .בצורה היותר רחבה
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מבין ממנחם שחלקכם עוקבים אחרי בפייסבוק, מזמין את נעים מאוד להיות פה.  מעוז ינון:

למשל התחזוקה הפושעת של טיילת שוני, רק וגם לשתף, כולם פה לעקוב אחרי. 

 עשו שם פלסטר.ושל תלם בזכות הפוסטים שלי 

לא מאחל לאף אחד מכם להגיע לזירת לינץ', וסט שלי, מניח שמנחם ראה את הפ

הדם שלו בכיכר נוזל  מצאתי שכנים שלי שאומרים לי שעשו לינץ' יהודים בערבי

ותשמעו תושבים מפוחדים שמספרים לכם מה . אחרי שתחוו דבר כזה, מהראש

אמירה הזו, מקווה לא מהאני בחרתי במילה יודונאצים ולא חוזר יהודים עשו הרגע,

 , היה עוד אחד בבנימינה שהתרחש שניהשתמש לעולם בביטוי הזה. זה הפוגרום הל

. אל תטמנו את הראש בחול, הודים שמנסים לעשות שפטים בערביםשבו היו מאות י

להיתפס למילה כזו שאתה רואה את הדם נשפך , אירוע חמור קשה קרה כאן. אירוע 

איך מונעים מהדברים האלה שקרה בבית שלנו, המועצה צריכה להתכנס לגבי זה. 

לקרות ביהודים או ערבים. שואל כאן איפה המשטרה? המשטרה יודעת שהקורבן 

 אין לו עבר פלילי ולא עושה עם זה כלום ורק עם לחץ שלנו אולי נצליח לגרום להם

 משהו. לעשות

 אתה מתנצל על המילה או לא? אהרון שיאחי:

 דיברתי מאוד ברור, עומד מאחורי הדברים שלי. בפייסבוק.יכול להיכנס להקלטה  מעוז ינון:

 לא מתנצל.

לא רואה  מאוד מתחברת למה שמעוז אמר, זו גם דעתי. גם אני נכדה לניצולי שואה קרן מאיר:

. יחד עם זאת ששחר ביקש לגנות את הקשר לזה, מבינה את הרגישות סביב המילה

שהי חשיבה ודאג לבנות איז מנחם ברגבבתוך בנימינה כל סוג אלימות כלשהי 

אלימות זו אלימות. אם פלילי? לאומני? מה היה מקור האלימות? למה? חדשה, 

נה, בקשה נרחבת. לא רואה בהצהרה הזו שהי אמוהייתם מעלים על סדר היום איז

דרך אגב, אם כבר אביטל אז שדיברנו על נושא יום האישה העלתי אופציה שום דבר. 

  להכניס אמנה מגדרית.

 מה זה קשור? איתי ויסברג:

אפשר להחליט על נוסח  אפשר להכניס כל מיני כאלה ואחרות גם בעניין של אלימות. קרן מאיר:

 כזה או אחר.

במערכת החינוך. הימים האלו היו הייתי שנה  45, מאוד ספציפי מדברים על מושג שלום טרם:

אף אחד לא בעד. הסיפור ימים נוראים. אני מזועזע, הייתי בטוח שיתנצל. אלימות 

 הוא המושג. אותי מזעזע ורוצה שאת זה יגנו.

 אף אחד לא תומך במעשה, האמירה הזו זה לא המקום שלה. אלינור בראל:

 ששחר איתן העלה בקשה לגנות אלימות? מעוז ינון:

 גינינו. אלינור בראל:

 לא. מעוז ינון:

הזה בדיוק בגלל הדיון שהתנהל פה. המושג לא אני נמנעתי ולא בכדי שנדון בסעיף  אפרת מזרחי:

מקובל עלי בשום צורה, כיהודים, כישראלים כבני מדינת ישראל. הדיון האלים 

. השורה פרטיםשנוצר פה, מקומו לא כאן. ביקשתי ממעוז שנפגש לדייק את ה
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ההצהרה לגינוי במושג היה יכול להיות להיפך. גם התחתונה זה יהודי שפגע בערבי , 

 להיאמר כאן. צריכה

 המושג שאמרתי עשה את העבודה פה. דנים פה על זה בזכות זה. מעוז ינון:

זה התנגדתי שיעלה בצורה הזו בדיוק בגלל הצורה שזה התנהל פה, זה לא דיבור  אפרת מזרחי:

 גועל נפש.

 תורה של מדינה להשמיד לבלתם את היוצרות. נאציזם זה לא אלימות ולינץ'. זהב מנחם ברגב:

כל היהודים שהפכה למדיניות ממשלתית. אין לזה שום אח ורע למה שאתם  את

מתארים. לכן ההצעה הזו מתמקדת אך ורק בשימוש בביטוי האיום והנורא הזה 

 שמקומו לא פה.

נדהם שלא אני ממש מזועזע. יש כמה ביטויים שאני רוצה להתקדם להצבעה. אני  איתי ויסברג:

אפשר לעלות על הדעת לומר את המילה הזאת. אתכם. לא מבין איך  יםמזעזע

כנראה לא מבינים מה הביטוי אתם בהצעה אין בן אדם או שם. הדיון הוא עקרוני. 

הזה עושה לניצולי השואה. בכוונה הקפדנו לא לשים שמות. היה מקום להתרעם על 

להגיד עכשיו שאתה לא מתנצל על זה מטריד אותי. לא שמתי אבל מה שהיה שם, 

ת לו. יודונאצים לא חלטה אישית כבן אדם שאכפזו כהחלטת הנהלה. שא את הנו

 .קשור לאלימות

 תטמנו את הראש בחול. אני לא אטמון את הראש בחול. מעוז ינון:

רוצה להגיד שהמילים שלך היו מאוד מניפולטיביות כרגע. מתייחסת למה שכתוב  קרן מאיר:

 לאמירה.כאן. הבעתי את מה שהיה לי להגיד בנוגע 

ותו ממוות. פונה בצומת בנימינה, אני ואחי הצלנו אקצת מבולבל. האירוע שהיה  שלומי סלמה:

לברגב, מנסה להבין מה ההשלכות של הדיון הזה. נגד המילה הזו. על מה הולכים 

 להצביע?

 להביע את מה שאמרת שכולנו בדעה שלמילה הזו אין שום מקום אצלנו. מנחם ברגב:

 מה לא בסדר בניסוח לא ברור לי. ההצעה של מנחם מאוד ברורה. ויסברג:איתי 

 מה יקרה אם. אביטל תבור:

 אין אם. איתי ויסברג:

 בפני כל ניצולי השואה על הנושאמתנצלת  אלינור בראל:

 הצבעה: 

 8בעד: 

 )מעוז ינון, קרן מאיר( 2נגד: 

 )שלומי סלמה, אביטל תבור( 2נמנע: 

 

 בביטויים כגון  בשאט נפש את השימוש הבלתי ראוי מליאת המועצה מגנה - 19החלטה מס' 

 נאצים" כלפי מי מהתושבים.-"יודו

מצפים מנבחרי  התבטאויות מסוג זה אינן ראויות לשימוש במושבותינו ובכלל. חברי המועצה

 ש דוגמא אישית חיובית בעניין זה.הציבור לשמ

 

 .מנחם ברגבדיון בהצעה לסדר היום של חבר המועצה  .4
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 אנו חברי מועצת בנימינה גבעת עדה רואים בתפקידנו בוועדות המועצה חשיבות מנחם ברגב:

 רבה כביטוי לתפקידנו הציבורי וקוראים לנוכחות יציבה שאיננה רצופה

 התפטרויות וחזרה מהם מקרב נבחרי הציבור המשמשים בוועדות מתוקף

 תפקידם כחברי מועצה.

 לא רצינו לתת שמות.בכוונה  שלא מכנסים ועדות. למשל יש מקרים איתי ויסברג:

 בואו תתנו עובדות. מעוז ינון:

 מעלים לדיון או לא? איתי ויסברג:

 לא עדיף לתת דוגמא? שלומי סלמה:

רים שמכנסים או ". נוכחות יציבה. כולל יועקרוניתהמטרה היא לא אישית אלא לא.  איתי ויסברג:

 ועדות.מכנסים לא 

 חושב שצריך לבוא עם נתונים. ינון:מעוז 

 זה משנה? איתי ויסברג:

 בטח. מעוז ינון:

 נמצא באתר המועצה אתה יכול לראות. מנחם ברגב:

 האם רוצים לדון? איתי ויסברג:

היתה המלצה של ועדת ביקורת, עלה ליקוי שהועדות לא מתכנסות מספיק. הועדה  קרן מאיר:

 תערך רשימה שמית כדי שתהיה מחוייבות, ניין חברי מועצהרק בעשהמליצה 

 . ולא עלתה ההמלצה של ועדת ביקורת נפסלה ברוב גורף

 ח לא היה על הקדנציה הנוכחית."הדו אביטל תבור:

מאיפה זה נולד, לא היתה, אבל רצינו לעשות זאת כדי למנוע פעולות כאלה. לא מבינה  קרן מאיר:

 להבין את זה.אז צריך אם יש עניין עם חבר מועצה 

 מעלה להצבעה לדיון. איתי ויסברג:

 הצבעה: 

 8בעד:

 )מעוז ינון( 1נגד: 

 )אפרת מזרחי, אביב רגב, ג'קלין בן עמי( 3נמנע: 

 מתחיל הדיון בהצעה

, שהיו ועדות שלא התכנסו. יש לנו תופעות גם 2017זוכרת מ תבדיוק התופעה שא איתי ויסברג:

, החוק מחייב ורוצה לחזור מתפטרש מועצה חבר ,עכשיו של ועדות שלא מתכנסות

יפה שנוח לי. קופץ אמראה שחוסר יציבות, משדר  להחזיר אם רוצה אבל זה

  עדות, את זה רוצים להוקיע.והיעדרויות, קושי לכנס 

 תנו רשימה. תעבירו מראש. מעוז ינון:

 זו לא המטרה. מישהו רוצה להתייחס? איתי ויסברג:

 הצבעה: 

 9בעד:

 )מעוז ינון( 1נגד: 

  ), אביב רגב, ג'קלין בן עמי( 2 נמנע:
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רבה כביטוי  בוועדות המועצה חשיבות קידהבתפ מליאת המועצה רואה - 20 החלטה מס'

רי התפטרויות וחזרה מהם מקרב נבח ראים לנוכחות יציבה שאיננה רצופהלתפקידנו הציבורי וקו

 מועצה. תפקידם כחברי הציבור המשמשים בוועדות מתוקף

 

 

 .של חברת המועצה אביטל תבורדיון בהצעה לסדר היום  .5

 : 4.5קבלת המלצות וועדת בנימינה מיום  אביטל תבור:

 מיפוי פינות פרחי הבר, המועצה צריכה לקחת אחריות על פינות ללא -המלצה

 כנית עבודה.תיקת נושא הגינון בר קיימא והצגת טיפול. בד

 (לאחר הסיור והמיפוי)גנים בבנימינה  4הוועדה ממליצה לבחור  -המלצה

 ולשדרג אותם באופן שייתן מענה הולם לתושבי בנימינה. 2021בשנת 

 גנים 4לאחר שהמטה המקצועי יציג את המיפוי והעלות ל  -מקור תקציבי

י כאשר המקור התקציבי הוא קרן שצ"פים והיטל. ניתן יהיה להוסיף לתב"ר הקיים

 .השבחה

 האם לעלות לדיון? איתי ויסברג:

 הפרוטוקול לא הגיע להנהלה, חשוב לקדם את הנושאים אך קודם שיעבור הנהלה. אלינור בראל:

 משום שעברו כמה חודשים, אם עד עכשיו ההנהלה לא מצאה מקום לדון בזה. מעוז ינון:

לא מתוקצבת. היסוד התקציבי מדן, היא ובלתי חוקית, אין לה א בהצעהמדובר  דני נחליאלי:

 שאמרת הוא לא נכון. צריך להיות בועדת כספים. לא ניתן להעלות את זה לסדר היום.

היום עולה תב"ר של גני שעשועים. אביטל יכולה להעלות בקשה שהיא הצעה לסדר,  קרן מאיר:

 לא חייבת להוסיף סעיף תקציבי, היה פה לחץ למצוא סעיף תקציבי שהגזבר ימצא.

 מדן.ושהדרג המקצועי יגיד מה הא ביטל תבור:א

לא יכולה  אולם חושב שצריך להסיר מסדר היום, זו החלטה נכונה ויש בה הגיוןאני  איתי ויסברג:

? דיון שצריך 1למה לא  4לבוא להצבעה כאן משום שיש לה משמעות כספית, למה 

עדה, מצאנו תקציב, החלטה מהותית כספית. ככה היה בגבעת זו ללכת לועדת כספים, 

וכו' וכו'. המלצות טובות שצריכות ללכת לועדת כספים להגיע לשולחן הזה עם 

 מספרים עם תב"ר, עם החלטות.

 לה הקרובה.המרשה לעצמי להכניס את זה לסדר היום לישיבת ההנ אפרת מזרחי:

 ההחלטה התקבלה ברוב קולות. אביטל תבור:

 תתקבל גם שם. אפרת מזרחי:

צריך לבוא לפה עם סעיף תקציבי עם תכנית עבודה. חוקית יש  .להסיר מסדר היום ויסברג:איתי 

 .כזו ללא דיון ועדת כספיםבעיה לעשות החלטה 

 ר למליאה?"אין לי בעיה להסיר רוצה לדעת מתי יעלה למליאה? מתי יגיע כתב אביטל תבור:

 ת אביטל.הוסר מסדר היום בהסכמיעלה בהנהלה הקרובה.  איתי ויסברג:

יש כוונה טובה ומברך על נושא הגנים כי חיים במקום זוועתי, צריך לעשות בצורה  שלומי סלמה:

מיליגרם של עשייה מאשר טונה של דיבורים. טפלו בישוב. גם  2מסודרת. עדיף 

 בשנתיים הקרובות לא נראה תזוזה.
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 . 03-2021, לא מן המניין  03-2021אישור פרוטוקולים: מן המניין  .6

 לא התקבלו הערות ברשותכם מאשרים. איתי ויסברג:

 הצבעה: 

 12בעד: 

 0נגד: 

 0נמנע: 

 

 .03-2021, לא מן המניין 03-2021מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקולים מן המניין   -  21   החלטה מס'

 

 . 01/2021הצגת דו"ח כספי רבעון  .7

 2021. שנת , דו"ח התחלתיהמצב הכספי של השנהלא מלמד הרבה על מזכיר לכם ש צור אוריון:

התחילה עם גבייה מאסיבית של חובות שלא שולמו בקורונה, המצב חוזר לשיגרה. 

, עכשיו נגמרלא תמיד פשוט. ההסדר של הקורונה כמובן שהתהליך עובר די בשקט, 

 . מבחינת עזרה לעסקים זה המתווה השני.בא לידי ביטוי באופן חלקי בשנה הזו

 , בחצי השנה הראשון יותר קונים.ד מתחילים בגרעון את השנה כתוצאה מהמיםתמי

 לא נדרשת החלטה או אישור רק מוצג לצורך דיון.

 שאלות? דו"ח לא מבוקר רבעון ראשון. איתי ויסברג:

 פים?"איפה הקרן שצ אביטל תבור:

 .₪אלף  500נמצאת בקרנות אחרות הסכום הוא  צור אוריון:

 תלויות? הפרשה בגין תביעות מעוז ינון:

יש הפרשה שנגזרת  "חות הכספיים, כןלא מפורטות בדוהן לכל גוף יש תביעות.  צור אוריון:

 העורך דין. מגדירי תביעה שמהסיכוי

 ח על כל התביעות."נותן דובביקורת בשנתית מבקר משרד הפנים  אפרת מזרחי:

 מרוויחה כמו מהנדסת המועצה? אותו דירוגצור איך יכול להיות שמנהלת החינוך  אביטל תבור:

 ? מה הכוונה?ודרגה

ח "עניינים פרסונליים. יש לכם בדולא רוצה להיכנס לדירוג של עובד זה או אחר בשל  צור אוריון:

 .בעניין התנאיםפרט לאת המספרים. לא יכול 

 כתוב דירוג ודרגה. לא מפורט. אביטל תבור:

לא אמורים להסתיר את זה מאיתנו, אף למה מוחקים את זה? את השכר בטבלה?  קרן מאיר:

היה שהטבלה ת בעלי שכר 8טופס פעם לא ראינו. חשוב לי שזה ירשם לפרוטוקול, 

  .המלא

 רבעון הבא תראי את זה. ג'קלין בן עמי:
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 עדכון הרכב ועדות המועצה: חינוך והגנת הסביבה. .8

 בועדות המועצה.יש עדכון  איתי ויסברג:

 שחר איתן לועדת חינוך .1

 מעוז ינון לועדת הגנ"ס .2

 הצבעה: 

 12בעד: 

 0נגד: 

 0נמנע: 

 

 מליאת המועצה מאשרת את השינוי בהרכב ועדות המועצה: חינוך והגנת הסביבה. -  22  החלטה מס'

 

 . 18.4.21,  22.11.20 -אישור המלצות פרוטוקולים ועדת שמות ושימור מיום ה .9

 ועדות שמות שימור. 2אישור המלצות פרוטוקולים  ויסברג:איתי 

עד השער של כרמים.  652דרך תל צור מהיתה החלטה על  22.11.20בפרוטוקול מיום ה

 היתה דרך ללא שם.

 הצבעה: 

 12בעד: 

 0נגד: 

 0נמנע: 

 

 .22/11/20המליאת המועצה מאשרת את המלצות פרוטוקול ועדת שמות ושימור מיום  - 23החלטה מס' 

 

ככר הפועל.  יגות.יההנהלה רוצה להעלות עם הסת 18.4.21את הפרוטוקול מיום ה איתי ויסברג:

 ועדה.והגיע להנהלה, דנה על זה וביקשה להעביר לדיון חוזר ב

 מתבקשים לאשר את הפרוטוקול למעט הסעיף המדובר. 

 לא מבינה למה הפרוטוקול חזר להנהלה. קרן מאיר:

 ההנהלה ביקשה להחזיר לדיון חוזר לועדת שמות. איתי ויסברג:

האם המליאה יכולה להמליץ לועדת שמות לבחור מנגנון בחירה שיופיעו יותר שמות  אביטל תבור:

 של נשים.

בעבודת ועדה סטטוטורית, לא יכול להגיד להם איך  לא להתערבלא צריך להיעשות,  איתי ויסברג:

חוק. ההנהלה חשבה ששווה לעשות דיון חוזר על ר הועדה מנהל אותה ע"פ "לנהוג. יו

 זה.

 לא אמרתי להמליץ אלא להתנהל לפי מנגנון. אביטל תבור:

 הפועל מבקשים זכות להחליט. גבעתחשוב לי להגיד שתושבי  אלינור בראל:

 בואו ניתן לועדה להתמודד עם האתגר הזה. איתי ויסברג:
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 הפועל. תושבי גבעת 2מזכיר שיש בועדה  מנחם ברגב:

 מבקש להצביע: מי בעד לאשר את הפרוטוקול עם ההסתייגות? איתי ויסברג:

 הצבעה: 

 12בעד: 

 0נגד: 

 0נמנע: 

 

 18/4/21מליאת המועצה מאשרת את המלצות פרוטוקול ועדת שמות ושימור מיום ה -   24החלטה מס' 

 אשר יחזור לדיון חוזר בועדת שמות. ניין שם לככר ברחוב השיש/ציפורן.בע 4מלבד החלטה מס' 

 

 . 13.6.2021 -אישור פרוטוקול ועדת תמיכות מיום ה .10

עמותות פרק חדש במההנהלה עשתה דיון בועדת תמיכות והחליטה שנכון לדון  איתי ויסברג:

 .זו הספורט. רוצים לאשר את הפרוטוקול בהסתייגות

 למה? קרן מאיר:

מיכה שזכאית לה. עמותת תיש את עמותת הכדורסל שהגישה בקשה לתמיכה.  אלינור בראל:

 הכדורסל מקבלת המון תמיכות. ראוי לדון בזה שוב מן ההגינות.

 רק הכדורסל? מעוז ינון:

 לא. חייב להחזיר את כל הסעיף. איתי ויסברג:

 איך יפתר? קרן מאיר:

 צריך לעבור דרך התבחינים עוד הפעם. איתי ויסברג:

 ביקשנו יעוץ משפטי. אפרת מזרחי:

 מודעת לעניין עם עמותת הכדורסל, שואלת למה אי אפשר להפריד? קרן מאיר:

מהרגע שפרסמנו מי שהגיש אמור לקבל. לא רוצים למנוע את התמיכות באחרים.  איתי ויסברג:

 לנושא הספורט הולך לדיון חוזר, בחינת תבחינים וכו'.

 התשובה. רוצה להבין את קרן מאיר:

 ס לא תמיכות."עמותת הכדורסל מקבלת תקציבים דרך המתנ מנחם ברגב:

מי שכתב את התבחינים עשה טעות. יש חוגים שלא יקבלו תמיכה בגלל מי שכתב  מעוז ינון:

 .םאת התבחיני

 .2022התבחינים לשנת  נדוןבמהלך אוגוסט  אפרת מזרחי:

הדרך היחידה שמצמצמת את הפגיעה היא את התבחינים אישרה המועצה.  איתי ויסברג:

עמותות הספורט לסייג מההחלטה להחזיר אותן לדיון שהוא בנושא  3להתייחס לכל 

 תבחינים. 

 בינתיים אף אחד לא יקבל כלום? שלומי סלמה:

 .2022אי אפשר לשנות תבחינים, רק על  דני נחליאלי:

 דיון שילך לועדת תמיכות. איתי ויסברג:

 לבדוק איך לא נותנים כפל תמיכות לעמותות. אפרת מזרחי:
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 לאיפה הכסף חוזר? אביטל תבור:

 לא חוזר. לא מחולק. איתי ויסברג:

 ים לסכם מה עושים השנה?ועדת תמיכות עד תאריך מסוולדרוש מ מנחם ברגב:

, ומבחינת הועדה מי 2021לנו כועדת תמיכות אין דרך לשנות את התבחינים לשנת  ניצן מחנאי גרמן:

 ניתן לשנות תבחינים.  2022שעומד בתבחינים זכאי לקבל תמיכה. לשנת 

 אז השנה לא עושים לאף אחד? עד סוף השנה אף אחד מהם לא יקבל? מנחם ברגב:

 אין דרך להחריג רק את הכדורסל? שלומי סלמה:

 בעייתי. נחליאלי:דני 

 ההחרגה של הכדורסל סיפור היסטורי. קרן מאיר:

 יש פה כפל תמיכות בכדורסל. אלינור בראל:

 כי הם תחת כותרת אחת? קרן מאיר:

 תחת אותה כותרת. דני נחליאלי:

 חושף את המועצה לתביעה רצינית. הצבענו בעד התבחינים. אביטל תבור:

 תן להם ותמשיך הלאה.יביחד? קופה קטנה של ראש המועצה תעל כמה זה עומד  שלומי סלמה:

 מי בעד? .שלא בויכוחמהדברים שכן צריך לפתור. רוצה לשחרר לאלה  איתי ויסברג:

 ש שאי אפשר להחריג את עמותת הכדורסל."בעד על סמך המלצת היועמ קרן מאיר:

 מצטרפת למה שקרן אמרה. אפרת מזרחי:

 הצבעה: 

 10בעד: 

 )מעוז ינון, אביטל תבור( 2נגד: 

 0נמנע: 

, מלבד נושא עמותות 13.6.21מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקול ועדת תמיכות מיום ה - 25החלטה מס' 

 הספורט.
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 איתי ויסברג                          ניצן גרמן מחנאי      
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